
Interpellatie van raadslid Maria Keymolen (N-VA) aan schepen Katie Coppens (dierenwelzijn) en 
schepen Wouter Vande Winkel (parkeerbeleid) in verband met gebruik van de hondenweide als 
gratis parkeerzone zonder tijdsbeperking. 

 

Motivatie: 
Eind september stonden er op facebook foto’s van de hondenweide waarop tal van auto’s 
geparkeerd stonden. Daar deze weide uitsluitend voorzien is voor deze dieren vraag ik mij af wat die 
auto’s daar deden. In de omliggende straten geldt sinds kort een nieuw parkeerregime, namelijk 
blauwe zone met tijdsbeperking van 1u en iets verderop op het Dr. Hemmerijckxplein is het zelfs 
betalend parkeren. 

 

Toelichting 
Deze foto heeft wat opschudding veroorzaakt onder de FB-gebruikers omdat het hier een 
hondenweide betreft en geen parking. Deze gebruiken om het door de stad gecreëerde 
parkeerprobleem in die buurt te omzeilen is ongehoord. 

Zoals u op de foto in bijlage kan zien werd het gras ook beschadigd door de vele overrijdende 
wagens. Gras dat werd aangelegd met geld van de Ninoofse belastingbetaler.  

Aangezien de wagens vermoedelijk gratis op de weide hebben mogen staan heeft de stad 
daarenboven ook inkomsten mislopen aan parkeergelden. 

 
Vragen 
Werd er op het stadhuis een aanvraag ingediend om de hondenweide te mogen gebruiken als 
parkeerzone? 

Wie heeft die aanvraag ingediend? 

Bij welke dienst werd die aanvraag ingediend? 

Wie heeft de toestemming gegeven om de hondenweide te gebruiken als parkeerzone? 

Werd hiervoor een retributie aangerekend en zo ja, voor welk bedrag? 

Indien niemand de toestemming zou hebben gegeven de hondenweide te gebruiken als parkeerzone, 
wie heeft de weide dan opengesteld en ten behoeve van wie? 

Heeft de meerderheid de intentie een herhaling van deze feiten in de toekomst nog toe te staan? Zo 
ja, met welke reden? 

 


